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Tama to niezwykle wa'ine miejsce nie tylko dla mieszkanc6w naszego miasta, ale takZe dla

mieszkanc6w kraju i turyst6w zza granicy. Niestety, wydzielony na tamie parking nie spetrnia

turystycznych standard6w Turydci i mieszkaricy Wloclawka, pokazujqcy swoim go6ciom nasze

miasto, skari4 siq na warunki panujqce na parkingu. Jest brudno, brakuje toalety.

Zdajq sobie sprawg, Le za ten teren odpowiadajq Wody Polskie. Jestem jednak przekonana,

ze dobra wsp6lpraca Pana Prezydenta z Dyrektorem W6d Polskich pozwoli na zmianq tej synracji,

by5my jako mieszkancy nie wstydzili siq za to, jak ten parking wyglqda.

Mieszkaricy podpowiadaj4 takze , Le w tym miejscu m6glby pojawi6 siq kiosk - kram z

pami4tkami z naszego miasta.
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